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Charlotte Köhler, Tf., Mark- och exploateringschef
Erik Klockare, Exploateringsingenjör
Germund Jonsson, Ekonomidirektör
Håkan Wahlgren, Koncerncontroller
Sven-Erik Öhlin, Markförvaltare
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Anslag/Bevis
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunstyrelsens arbetsutskott

Sammanträdesdatum 2021-04-21

Datum då anslaget sätts upp 2021-04-26 Datum för anslags nedtagande 2021-05-18

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelsekontorets kansli

     Underskrift

Estefanía Luna Delgado
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 Ärendelista
§63 Val av justerare
§64 Ändringar i föredragningslistan
§65 Informationsärenden
§66 Avyttra del av fastighet Häverö-Bergby 6:1 (Bergby camping)
§67 Upphävande av kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut utredning om 

upplåtelseformerna för mark och båthus i Herräng
§68 Månadsrapport per februari 2021 för Norrtälje kommun
§69 Kommunen beställer – Utredning av NVAA om ny lokalisering, parallellt 

med att projektering av Lindholmens avloppsreningsverk fortgår för 
utökat beslutsunderlag för Lindholmen avloppsreningsverk

§70 Investering 2021 – Södra Bergen etapp 2
§71 Investering 2021 - Reparationer av Spillersboda hamns kaj och 

flytbrygga
§72 Investering 2021 - Reparationer av Rävsnäs hamns kajer
§73 Reinvestering 2021 - Lokalanpassningar Lommarskolan
§74 Reinvestering 2021 - Tilläggsanslag till ytskiktsrenovering för Roslagens 

sjukhus tillagningskök
§75 Slutredovisning avseende investering 2015 - Ozonanläggning till 

Hallstaviks vattenverk
§76 Antagande av Integrationsstrategi för Norrtälje kommun
§77 Svar på motion från Tommy Grönberg (SD) angående närvarorätt för 

ersättare i utskott
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§63

Val av justerare
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott utser Olle Jansson (S) att tillsammans med ordförande justera 
protokollet måndagen den 26 april 2021. Justering äger rum på kommunstyrelsekontorets kansli.

Sida 4 / 26



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2021-04-21

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§64

Ändringar i föredragningslistan
Beslut
Inga ändringar förelåg.
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§65

Informationsärenden
Sammanfattning av ärendet
Anette Madsen, kommundirektör, informerar om de fortsatta åtgärderna till följd av covid-19.
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Samhällsbyggnadsärenden

§66 Dnr KS 2021-272

Avyttra del av fastighet Häverö-Bergby 6:1 (Bergby camping)
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner föreslaget köpeavtal vilket innebär att del av fastighet 
säljs för 4.3 miljoner kronor till Svenska Husbilsgruppen AB.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsekontoret har tidigare beslutat att del av Häverö-Bergby 6:1 inkluderat Bergby 
camping skall läggas ut till öppen försäljning. Ansökan om avstyckning skickades därefter in till 
Lantmäteriet. Annonseringen påbörjades 17 februari 2021 och budgivningen avslutades 19 mars 
2021. Köpekontraktet undertecknades den 24 mars 2021 av köparen Svenska Husbilsgruppen AB 
och säljaren Kommunstyrelsekontoret. Tillträde blir först när avstyckningen är genomförd. Köpet är 
villkorat av Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner köpekontraktet och Lantmäteriet godkänner 
avstyckningen. Köparen har i dag en etablerad verksamhet i trakten och planerar att utveckla 
verksamheten, vilket är positivt både för turism och företagande. Bergby camping har idag ett stort 
underhållsbehov och bästa alternativet är att den som driver verksamheten står för samtliga 
investeringar och det görs enklast på egen ägd mark. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Avyttra del av fastighet Häverö-Bergby 6_1 (Bergby camping)
Bilaga 1. Köpekontrakt

Beslutande sammanträde
Ulrika Falk (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet.
 

Deltar ej i beslut
Camilla Rydstrand (MP) meddelar att Miljöpartiet de Gröna ej deltar i beslutet.
 
Olle Jansson (S) meddelar att Socialdemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Protokollsanteckningar 
Camilla Rydstrand (MP) lämnar in följande protokollsanteckning:

”Miljöpartiet saknar en konsekvensbeskrivnings av vilka risker försäljningen innebär för exempelvis 
förändring av ändamål och tillgänglighet för allmänheten till skogsområde mm och väljer därför att 
inte delta i dagens beslut.”
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Olle Jansson (S) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Enligt en fastslagen princip i kommunens lokalförsörjningsplan så ska fastigheter som bedöms 
sakna strategiskt värde avyttras till ”största möjliga ekonomiska värde för kommuninvånarna”. 
Socialdemokraterna anser att det finns andra värden som är viktiga att ta i beaktning när kommunen 
avyttrar fastigheter, exempelvis lokalbefolkningens önskemål och den större samhällsnyttan. I detta 
ärende har flera intressenter budat på fastigheten, men vi ges inte tillfälle att ta ställning till vilket bud 
som hade haft den mest positiva påverkan på lokalsamhället eller kommunens besöksnäring.
Vi socialdemokrater välkomnar att Bergby camping ska rustas upp och utvecklas, vilket är positivt 
inte minst för besöksnäringen. Samtidigt aktualiserar ärendet att det saknas principer för hur 
besöksnäringen ska stärkas i kommunen. Utöver att avyttra fastigheter så har kommunen 
exempelvis möjlighet att erbjuda längre arrendeavtal med privata aktörer, samtidigt som man sätter 
motkrav på vad företagen ska erbjuda för service. Principerna och arbetet med hur besöksnäringen i 
kommunen ska stärkas långsiktigt behöver i ljuset av det här ärendet tydliggöras.
 
För Socialdemokraterna,

Olle Jansson (S)"
 

Yrkanden
Robert Beronius (L) och Anders Olander (C) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets 
tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Robert Beronius (L) och Anders 
Olander (C), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.
 
 

Beslutet ska skickas till 
Mark-och exploatering
Svenska Husbilsgruppen AB 
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§67 Dnr KS 2020-2332

Upphävande av kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut utredning om 
upplåtelseformerna för mark och båthus i Herräng
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott:
 
1.     Upphäver kommunstyrelsens arbetsutskott beslut den 22 augusti 2018, § 112, Utredning om 
upplåtelseformerna för mark för båthus i Herräng.
2.     Beslutar i enlighet med kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande den 31 mars 2021.

Sammanfattning av ärendet
I Herräng finns båthus och bodar på två ställen i närheten av samhället, vid Uddhamn (Herräng 1:72) 
och vid Skepphusviken (Hensvik 8:7). 2018 togs beslut om att säga upp samtliga arrendeavtal i 
Uddhamn, detta efter att en utredning hade tagits fram. Utredningen kom fram till att arrendatorerna 
ska bilda en förening som arrenderar all mark av kommunen. Föreningen i sin tur upplåter mark till 
vardera arrendatorn. Anledningen till att utredningen kom till var att minska administrationen som tog 
mycket tid. Samtliga arrendatorer sades upp till 2018/19 men de har inte bildat någon förening.
 
Förvaltningen har fått i uppdrag att teckna nya avtal med varje enskild arrendator. Villkoren är 
femåriga avtal och arrendeavgift sätts efter kr/kvm. Det är av ekonomisk betydelse att 
arrendeavgiften åter kan debiteras arrendatorerna men även att nya avtal upprättas som reglerar 
nyttjandet av kommunens mark.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Upphävande av kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut utredning om 
upplåtelseformerna för mark och båthus i Herräng
Bilaga 1 - Tjänsteutlåtande avseende utredning om upplåtelseformerna för mark och båthus i 
Herräng KS 2018-1065
Bilaga 2 - KSAU protokollsutdrag den 22 augusti 2018 § 112

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Mark- och exploatering
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Ekonomiärenden

§68 Dnr KS 2021-5

Månadsrapport per februari 2021 för Norrtälje kommun
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 

1. Kommunstyrelsen godkänner månadsrapport för februari 2021 och överlämnar den till 
kommunfullmäktige för kännedom.

2. Uppdra till nämnder med prognostiserat underskott för 2021 att i dialog med 
kommunstyrelsekontoret göra en fördjupad analys av orsaker till underskottet samt att vidta 
åtgärder och återkomma till kommunstyrelsen i maj med handlingsplaner med vidtagna och 
planerade åtgärder för att nå en ekonomi i balans samt inarbeta dessa i delårsrapport 1 per 
april.

Sammanfattning av ärendet
Kommunens resultat per februari 2021 uppgår till 43,0 mnkr vilket är 36,2 mnkr bättre än budget. 
Nämnder avviker positivt med 17,1 mnkr. Uppbokning av centrala kostnader/intäkter som 
skatteintäkter, pensioner och semesterlöneskuld  är inte genomförd per februari.
 
Prognostiserat resultat uppgår till 204,2 mnkr vilket är 96,9 mnkr bättre än budget och motsvarar 5,3 
procent av skatteintäkter och bidrag. VA- och renhållningsverksamhet ingår i prognosen med två 
månader motsvarande utfallet per februari. Detta påverkar framför allt kommunens avskrivningar, 
finansnetto och interna intäkter för internränta. Totalt medför prognosen inga större förändringar på 
grund av detta. Utan den kraftigt förbättrade skatteprognosen skulle kommunen prognos avvika 
negativt mot budget med cirka 24 mnkr vilket motsvarar det prognostiserade underskottet i nämnder 
och lokalbank.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende månadsrapport per februari 2021 för kommun och bolag

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Jacob Heitmann (SD) meddelar att Sverigedemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Protokollsanteckningar
Camilla Rydstrand (MP) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"I månadsrapporten redovisas redan i årets inledning flera större underskott i nämnder, framför allt i 
Socialnämnden och Barn- och skolnämnden. Prognosen är att underskotten kommer att fortsätta öka 
ytterligare under året.
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Orsakerna till underskotten ska utredas ytterligare, vilket är bra, men av underlaget framgår också att 
en del av underskotten förklaras av ökat antal ärenden i Socialnämnden och att fler elever än 
prognosticerats har valt skolor med fristående huvudmän.
 
Miljöpartiet vill i samband med detta betona att en budget är en prognos om vad man tror om 
framtiden. Om prognosen visar sig vara felaktig kan inte den enda tänkbara åtgärden vara att 
effektivisera sig ner till budgetnivå.
 
Åtminstone två andra åtgärder bör också tas upp för övervägande:

 Om verklighetens behov (antal ärenden eller antal elever) har underskattats i budgeten 
måste budgeten kunna revideras.
Om fler behöver hjälp av socialförvaltningen än vad nämndens budget klarar av så kan inte 
åtgärden vara högre effektivitet eller bättre ekonomistyrning i förvaltningen som samtidigt ska 
hantera ett större antal åtgärder. Det kommer endast medföra att de som har rätt till stöd inte 
får det stöd de behöver samt att personalens arbetssituation blir ohållbar. Om orsaken till 
underskatten i Barn- och skolnämnden är att fler elever valt friskolor kan inte lösningen vara 
att ytterligare strama åt i de kommunala verksamheterna. Självklart ska vi skala ner 
egenregiverksamheten i den mån det är rimligt om den innehåller färre elever, men vissa 
mindre enheter kommer ofrånkomligen ha högre kostnader per elev om elevantalet minskar. 
Det är ett faktum som kommer att bestå så länge ersättningssystemet ser ut som det gör, 
och det får inte orsaka sämre förutsättningar eller sämre kvalitet på dessa enheter.

 När vi vet att det råder en stor osäkerhet i prognoser pga exempelvis en pandemi så anser 
Miljöpartiet att det ska tas höjd för dessa osäkerheter i de budgetar som antas. Att ta ansvar 
för att ekonomin tål ett visst mått av överraskningar är ett sätt att ta ansvar och sådana 
principer är praxis i de flesta verksamheter, även i privat näringsliv. Det sker alltid 
oförutsedda saker och oavsett om det är en projektbudget eller en kommunbudget så 
behöver den ha utrymme att hantera sådant.

 

Avslutningsvis uppskattar Miljöpartiet den diskussion som hölls i detta ärende, och ställer sig positiva 
till fortsatta samtal om det finns anledning att anta en vårändringsbudget om det skulle visa sig att 
underskotten beror på en missbedömning av behoven under år 2021.
Underskotten visar även att det i dessa osäkra tider kan vara motiverat att lägga en del av 2020 års 
resultat till resultatutjämningsreserven enligt det yrkande som lades av Socialdemokraterna på 
föregående kommunstyrelsesammanträde, och som stöddes av bland annat Miljöpartiet."
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen
Samtliga förvaltningar i kommunen
Kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje kommun
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TioHundra AB
Campus Roslagen AB
Norrtälje Energi AB
Roslagsbostäder AB
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§69 Dnr KS 2021-569

Kommunen beställer – Utredning av NVAA om ny lokalisering, parallellt 
med att projektering av Lindholmens avloppsreningsverk fortgår för 
utökat beslutsunderlag för Lindholmen avloppsreningsverk
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar:
 

1. Anslå projektmedel om 2 000 tkr till Utredning av Alternativ kapacitet till Lindholmen 
avloppsreningsverks utökning av sitt tillstånd från 34 000 pe till 50 000 pe. Där en studie om 
placering av ett ytterligare avloppsreningsverk söder om Norrtälje stad motsvarande 
Kapellskärs storlek utreds.

2. Utredningen finansieras med medel ur Kommunstyrelsens oförutsedda anslag för 2021.

Sammanfattning av ärendet
Det har i projektet ansökan om utökning av verksamheten vid Lindhomen avloppsreningsverk från 
34.000 pe till 50.000 pe kommit miljödom. Tillståndet kräver åtgärder som kraftigt fördyrar 
investeringskostnader för detta projekt. Bedömningen är att kostnaden för utökningen kommer att 
hamna på ca 900 miljoner. Därför behöver det utredas om det finns andra alternativ som ett nytt verk 
söder om Norrtälje stad för att få till den utökade kapaciteten som eftersöks för Lindholmen 
avloppsreningsverk.
 
VA-bolaget Norrtälje vatten och avfall AB föreslår därför att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 
anslå projektmedel om 2 000 tkr till en utredning om placering av nytt verk söder om Norrtälje stad. 
Utredningen skall innehålla en kostnadsbedömning av ett sådant projekt också.
 
Förslaget skall bygga på att det tillskapas minst 15 000 pe och med en utbyggnads möjlighet till 
30 000 pe. Detta motsvarar Kapellskärs avloppsreningsverk .

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Kommunen beställer – Utredning av NVAA om ny lokalisering, parallellt 
med att projektering av Lindholmens avloppsreningsverk fortgår för utökat beslutsunderlag för 
Lindholmen

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Ulrika Falk (S) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"Norrtälje stad kommer de närmaste åren att expandera och befolkningsantalet kommer att öka. En 
av förutsättningarna för denna expansion är att Norrtälje stads VA-infrastruktur byggs ut. Vi 
socialdemokrater vill påpeka vikten av att det nås en snabb och långsiktigt hållbar lösning för hur 
Norrtälje stads behov av avloppsrening ska lösas. Det behövs en skyndsam hantering av frågan för 
att möjliggöra en fortsatt utveckling av staden i enlighet med översiktsplanens ambitioner.
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För Socialdemokraterna,

Ulrika Falk  (S)"
 

Yrkanden
Camilla Rydstrand (MP), Ulrika Falk (S) och Anders Olander (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Camilla Rydstrand (MP), Ulrika 
Falk (S) och Anders Olander (C), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet 
med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Verkställande direktör för Norrtälje vatten och avfall AB
Samhällsbyggnadskontoret
Norrtälje vatten och avfall AB
Norrtälje kommunhus ABVA- Verksamhetssamordnare
VA-avdelningen
Handläggare tjänsteärende
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§70 Dnr KS 2021-444

Investering 2021 – Södra Bergen etapp 2
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 

1. Kommunstyrelsen anslår 8,6 mnkr i investeringsanslag för ombyggnation av infrastruktur och 
parkytor i anslutning till Södra Bergens utsiktsplats.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021.
3. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 502 tkr från och med 2022 inarbetas i mål- och 

budget 2022-2024.

Sammanfattning av ärendet
Investeringen avser att förbättra tillgängligheten för området Södra Bergen och göra det till en 
attraktiv mötesplats för invånare och besökare i alla åldrar inför stadens 400-årsjubileum år 2022. 
Arbetet med att tillgänglighetsanpassa Södra Bergen sker i två etapper och den här investeringen 
omfattar Idrottsbacken, anläggande av en parkeringsplats, iordningställande av ytan uppe vid 
utsiktsplatsen till en parkanläggning, samt upprustning av gångstråket som leder från Folkets Hus 
och Pythagoras upp mot utsiktsplatsen. Investeringen är beräknad till en kostnad av 8,6 mnkr och 
finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021. Utöver det tillkommer 502 tkr för 
ökade kapitaltjänst- och driftkostnader för de nya anläggningarna samt standardhöjning av befintliga 
förvaltningsobjekt.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande investering - Södra Bergen etapp 2
Bilaga 1 - Protokollsutdrag från teknik- och klimatnämndens sammanträde den 6 april 2021

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Robert Beronius (L) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Robert Beronius (L), och finner att 
kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Handläggare Tekniska kontoret
Teknisk direktör
Tf. Gatu- och parkchef
Gatu- och parkavdelningen
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Teknik- klimatnämnden
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§71 Dnr KS 2021-510

Investering 2021 - Reparationer av Spillersboda hamns kaj och 
flytbrygga
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott anslår 1 400 tkr i investering för reparationer av Spillersbodas kaj 
och flytbrygga under år 2022 samt kompensera mark och exploateringsavdelningens driftbudget för 
uppkommen kapitalkostnad med  91 tkr. 

Sammanfattning av ärendet
Under 2020 genomfördes en besiktning av Spillersboda hamn. Resultatet visade ett behov 
reparationer och renovering av kajen och flytbryggan, vissa relativt akuta. Uppskattad kostnad för 
genomförandet av åtgärder för att återställa hamnen till godtagbart skick är beräknad till1400 tkr, 
vilket ansöks som investering för år 2022 från kommunstyrelsen med 1400 tkr.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Investering 2021 - Reparationer av Spillersboda hamns kaj och 
flytbrygga

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Mark- och exploatering
Handläggare
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§72 Dnr KS 2021-509

Investering 2021 - Reparationer av Rävsnäs hamns kajer
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 

1. Kommunstyrelsen anslå 4010 tkr till samhällsbyggnadskontoret för investering i renovering 
av Rävsnäs kajer under år 2022.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021.
3. Mark och exploateringsavdelningens driftbudget finansieras genom utökad budgetram från 

och med 2023 för uppkommen kapitalkostnad med  260,7 tkr.

Sammanfattning av ärendet
Under 2020 genomfördes en besiktning av Rävsnäs hamn. Resultatet visade ett behov reparationer 
och renovering av kajerna, vissa relativt akuta. Uppskattad kostnad för genomförandet av åtgärder 
för att återställa hamnen till godtagbart skick är beräknad till 4010 tkr, vilket ansöks som investering 
för år 2022 från kommunstyrelsen med 4010 tkr.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Investering 2021 - Reparationer av Rävsnäs hamns kajer
Bilaga 1. Investeringsunderlag renovering av kajer Räfsnäs hamn
Bilaga 2. Besiktningsprotokoll Rävsnäs Spillersboda kajer

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M), Olle Jansson (S) och Anders Olander (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Bino Drummond (M), Olle Jansson 
(S) och Anders Olander (C), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med 
förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Mark och exploateringsavdelningen
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§73 Dnr KS 2021-603

Reinvestering 2021 - Lokalanpassningar Lommarskolan
Beslut

1. Kommunstyrelsens arbetsutskott beviljar reinvesteringsanslag på 2 900 tkr för 
ombyggnationer och upprustning av vissa delar av skolan.

2. Finansiering sker med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021.
3. Total tillkommande kapitalkostnad, uppgår till 159 tkr/år (år 1)
4. Uppkommen kapitalkostnad finansieras genom utökad internhyra från och med 2021-08-01 

till barn- och skolnämnden.

Sammanfattning av ärendet
Genom att flytta Grindskolans högstadium till Lommarskolan från och med skolstart i augusti 2021 
behövs en renovering och ombyggnad av vissa delar av skolan. Total kostnad är 2 900 tkr och den 
kapitalkostnad som uppkommer är 159 tkr/år.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Reinvestering 2021 - Lommarskolan anpassning högstadium
Bilaga 1 - Protokollsutdrag från barn- och skolnämnden
Protokollsutdrag avseende  §37 TKN Reinvestering 2021 - Lokalanpassningar Lommarskolan

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Ulrika Falk (S) lämnar in följande protokollsanteckning:
 
"För att Lommarskolan ska kunna utnyttjas fullt ut av kommunens många högstadieungdomar så 
behöver lokalen anpassas och underhåll utföras. Det har under lång tid funnits problem med 
underhållet av skolans lokaler, och så sent som i maj 2020 fattades ett beslut om reinvestering då 
det hade upptäckts att fastigheten var fuktskadad.
 
Av det reinvesteringsbeslut som nu föreslås framgår att barn- och utbildningskontorets ”har tagit fram 
en rumsbeskrivning som Fastighetsavdelningen prissatt och som därefter har bantats ner … för att 
komma ned till en rimlig nivå”. Det är viktigt att Lommarskolans eftersatta lokaler får det underhåll 
som behövs för att skapa en fullgod och attraktiv skolmiljö, och inte att man av kostnadsskäl väljer 
bort viktigt underhåll. Alla högstadieelever i Norrtälje kommun förtjänar en förstklassig 
utbildningsmiljö.
 
För Socialdemokraterna,

Ulrika Falk  (S)"
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Yrkanden
Robert Beronius (L), Ulrika Falk (S) och Anders Olander (C) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets 
tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Robert Beronius (L), Ulrika Falk 
(S) och Anders Olander (C), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med 
förslaget.
 
 

Beslutet ska skickas till 
Tekniska kontoret
Fastighetsavdelningen
Ekonomiavdelningen
Teknik- och klimatnämnden
Barn- och utbildningskontoret
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§74 Dnr KS 2021-401

Reinvestering 2021 - Tilläggsanslag till ytskiktsrenovering för Roslagens 
sjukhus tillagningskök
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar:
 

1. Tidigare beviljat reinvesteringsanslag utökas med 1500 tkr till totalt 2500 tkr för en 
ytskiktsrenovering av tillagningsköket på Roslagens sjukhus.

2. Finansiering sker med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021
3. Total kapitalkostnad som uppkommer, uppgår till 141 tkr/år (år 1)
4. Uppkommen kapitalkostnad finansieras genom kommunalförbundet Sjukvård och omsorg i 

Norrtälje genom avtalade hyresförpliktelser med Tiohundra.

Sammanfattning av ärendet
Roslagens sjukhus byggdes i början av 80-talet. I bygganden finns ett tillagningskök om ca 500 m2 
som idag är i stort behov av renovering på ytskikten golv, väggar och tak. Även vissa komponenter 
som golvbrunnar av gjutjärn som börjar närma sig sin tekniska livslängd ska samtidigt bytas ut när 
man nu lägger in nytt golvytskikt i lokalerna. Total kostnad är 2500 tkr. Kapitalkostnad som 
uppkommer 141 tkr år 1.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Roslagens sjukhus tilläggsanslag ytskiktsrenovering tillagningskök
Protokollsutdrag avseende §36 TKN Tilläggsanslag för Roslagen sjukhus (ROS) tillagningskök 
ytskiktsrenovering

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Teknisk direktör
Teknik och klimatnämnden
Fastighetsavdelningen
Ekonomiavdelningen
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§75 Dnr KS 2015-72

Slutredovisning avseende investering 2015 - Ozonanläggning till 
Hallstaviks vattenverk
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna slutredovisningen av investeringsprojekt 15039 Hallstaviks 
vattenverk ozonutrustning

Sammanfattning av ärendet
Ett nytt ozonaggregat har installerats vid Hallstaviks vattenverk vilket innebär en säkrare 
vattenförsörjning för tätorterna Hallstavik, Älmsta och Skebobruk. Kostnaden för projektet understiger 
anvisade investeringsmedel.
 
Den totala kostnaden för att genomföra projektet är 2 987 757 kr och beviljade investeringsmedel 
uppgår till 3 600 000 kr.
 
Kommunstyrelsen har anslagit medel för utbyte och uppgradering av ozonaggregatet vid Hallstaviks 
vattenverk i beslut 16 mars 2015 § 33.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Slutredovisning av investeringsprojekt  Hallstaviks vattenverk 
ozonutrustning

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
VA-avdelningens verksamhetssamordnare
Teknik- och klimatnämnden
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Allmänkommunala ärenden

§76 Dnr KS 2020-759

Antagande av Integrationsstrategi för Norrtälje kommun
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige antar förslag till integrationsstrategi för Norrtälje kommun.
 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del:
 
Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunstyrelsekontoret att i samverkan med berörda 
förvaltningskontor (såsom trygghets- och säkerhetskontoret/TiNK, socialkontoret och barn- och 
utbildningskontoret) ta fram ett förslag till ändamålsenlig organisering av kommunens 
integrationsarbete och att färdigställa en handlingsplan för konkretisering av integrationsarbetet enligt 
tjänsteutlåtandets kravställning.

Sammanfattning av ärendet
Integrationsstrategi för Norrtälje kommun är det styrdokument som sätter inriktningen för kommunens 
integrationsarbete de kommande åren. I strategin anges utgångspunkter, fokusområden och 
prioriteringar för kommunens integrationsarbete, samtidigt som kommunens roll och ansvar 
tydliggörs. Genom antagandet av strategin införs en ”integrationsplikt” som innebär en ökad betoning 
på individens ansvar för sin egen integration och på den förväntan på motprestationer för att erhålla 
ekonomiskt stöd. Integrationsstrategin lägger grunden för ett mer systematiskt arbete med 
integration, där nästa steg är att konkretisera vilken organisation och vilka processer som krävs för 
att förverkliga den.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende antagande av integrationsstrategi för Norrtälje kommun
Integrationsstrategi för Norrtälje kommun

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Camilla Rydstrand (MP) meddelar att Miljöpartiet de Gröna ej deltar i beslutet.
 
Ulrika Falk (S) meddelar att Socialdemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M), Robert Beronius (L) och Jacob Heitmann (SD) yrkar bifall till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M), Robert 
Beronius (L) och Jacob Heitmann (SD), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i 
enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Norrtälje kommuns författningssamling
Kommunstyrelsen
Socialnämnden
Utbildningsnämnden
Trygghets- och säkerhetskontoret/ Tink
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Motioner

§77 Dnr KS 2019-116

Svar på motion från Tommy Grönberg (SD) angående närvarorätt för 
ersättare i utskott
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Sammanfattning av ärendet
I Sverigedemokraternas motion föreslås:
 

 Att ersättare i samtliga arbetsutskott förutom kommunstyrelsens arbetsutskott och 
socialnämndens arbetsutskott ska ha närvarorätt,

 Att ersättare ska ges yttranderätt i dessa arbetsutskott och
 Att ytterligare ersättning utöver årsarvodet inte utgår för ersättare i arbetsutskotten

 
Kommunstyrelsekontorets bedömning är att det finns ekonomiska aspekter som medför svårigheter 
att verkställa motionen. Den kanske viktigaste aspekten som bör tas i beaktning vid ett övervägande 
av att möjliggöra närvarorätt för ersättare i arbetsutskott är huruvida det kommer hämma den 
diskussionsmiljö som utskotten är tänkta att utgöra. Mot denna bakgrund anser 
kommunstyrelsekontoret att motionen bör avslås.

Beslutsunderlag
Svar på motion från Tommy Grönberg (SD) avseende närvarorätt för ersättare i utskott
Bilaga 1 – Motion från Sverigedemokraterna avseende närvarorätt för ersättare i utskott, daterad den 
16 januari 2019
Bilaga 2 – Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges sammanträde den 21 januari 2019

Beslutande sammanträde
Reservationer
Jacob Heitmann (SD) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
 

Yrkanden
Jacob Heitmann (SD) yrkar bifall till motionen.
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Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag mot Jacob Heitmanns (SD) 
yrkande, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutet ska skickas till 
Motionären
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